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Protokół Nr 17 
z XVII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 
Stan Rady – 15 radnych. 
Obecnych – 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 
W sesji udział wzięli: mecenas Anita Bogumił, kierownik Referatu Technicznej Obsługi Miasta Tomasz Hajdus, 
pracownice biura Rady i pracownicy zespołu ds. informatyki, zaproszeni goście oraz mieszkańcy Milanówka (według 
listy obecności, załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020-2029; 
b) zmian budżetu miast na 2020 rok; 
c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Milanówka; 
d) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 9 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 9 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
f) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
g) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
h) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
i) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
j) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
k) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
l) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
m) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 12,5 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
n) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 13 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
o)  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 14 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
p) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 18,27 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
q) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 22 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
r) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 22 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
s) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 24 m2, stanowiącej 

Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 
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t) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 24 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

u) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 25,8 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

v) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 26 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

w) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 29 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

x) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 30 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

y) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 30 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

z) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 31 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

aa) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 31,2 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

bb) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 36 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

cc) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 37,62 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

dd) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 39,5 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

ee) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 45 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

ff) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres 5 lat części nieruchomości o pow. 45 m2, stanowiącej 
Targowisko Miejskie w Milanówku oraz odstąpienie od trybu przetargowego; 

gg) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej jako działka ew. nr 81/1 z obr. 06-08, położonej przy ul. 
Warszawskiej w Milanówku; 

hh) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną  
nr 71 z obrębu 05-08 przy ul. Przerwanej w Milanówku; 

ii) zmiany Uchwały Nr 90/XIV/99 Rady Miasta Milanówka z dnia 30 sierpnia 1999 r. w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Piłsudskiego 33, będących własnością Gminy Miasto 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

jj) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 
położonych w budynku przy ul. Piłsudskiego 33 w Milanówku; 

kk) zmiany Uchwały Nr 84/X/03 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 października 2003 r. w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Okólnej 3, będących własnością Gminy Miasto 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

ll) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 
położonych w budynku przy ul. Okólnej 3 w Milanówku; 

mm) zmiany Uchwały Nr 172/XXV/00 Rady Miasta Milanówka z dnia 23 maja 2000 r. w sprawie zbycia lokali 
mieszkalnych w budynkach położonych w Milanówku przy ulicy Inżynierskiej 13/15 na tzw. osiedlu 
„Inżynierska” będących własnością Gminy Miasto Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

nn) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 
położonych w budynku przy ul. Inżynierskiej 13/15 w Milanówku; 

oo) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Milanówku przy ul. Brwinowskiej 2, będącej 
własnością Gminy Milanówek, stanowiącej zespół willowo-parkowy “Turczynek”; 

pp) ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Publicznym Żłobku w Milanówku; 
qq) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2020 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Milanówek; 

rr) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Milanówek w roku szkolnym 2019/2020; 
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ss) zmiany uchwały Nr 146/XII/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2019 roku dotyczącej ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 
mieszkańców Miasta Milanówka; 

tt) zmieniająca uchwałę Nr 143/XII/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie: Programu 
współpracy Miasta Milanówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020; 

uu) określenia szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Gminy Milanówek”; 
vv) określenia szczegółowych zasad i trybu występowania z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą; 
ww) zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na zakup pojazdów do obsługi komunikacji miejskiej. 

6. Interpelacje i zapytania.  
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie XVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie Sesji Rady Miasta Milanówka.  
XVII Sesję Rady Miasta Milanówka otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Janina Moława stwierdzając 
quorum. Powitała wszystkich zebranych na sali obrad.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad Sesji. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława odczytała porządek obrad. Przedstawiła wniosek Pana burmistrza Miasta 
Milanówka dotyczący zdjęcia z porządku obrad 29 projektów uchwał dotyczących Targowiska Miejskiego i 
zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na zakup pojazdów do obsługi komunikacji miejskiej (wniosek stanowi 
załącznik do protokołu). Zapytała radnych, kto jest za przyjęciem wniosku Pana burmistrza, Rada w głosowaniu 9-za, 
1-wstrzymujący poprarła wniosek. 
Radny P. Napłoszek złożył wniosek formalny o przełożenie pkt 3 i 4 na sam koniec sesji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego P. Napłoszka, Rada w 
głosowaniu 9-za,1-wstrzymujący poparła wniosek. Oba punkty będą rozpatrywane po interpelacjach i zapytaniach. 
Radna B. Osiadacz zapytała Pani przewodniczącej, czy otrzymała emalia od radnego Kamila Bialika. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława odczytała emaila od radnego Kamila Bialika. Stwierdziła, że nie może przychylić 
się do wniosku ponieważ na wniosek Pana burmistrza uległ zmianie porządek obrad. Zapytała radnych, kto jest za 
zmianą, o którą prosił radny K. Bialik, Rada w głosowaniu: 4-za,5-przeciw, 3-wstrzymujące nie poparła wniosku. 
Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie proponowany porządek obrad, Rada w głosowaniu 11-za, 
1-wstrzymujący wyraziła zgodę na nowy porządek obrad. 
 
Ad.3.  
Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020-2029. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do tego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że opinia Komisji była negatywna. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława odczytała projekt uchwały. odniosła się do zdjęcia z budżetu kwoty ponad  
630 000 zł z budowy kanalizacji. 
Mieszkaniec ulicy Moniuszki odniósł się do sprawy przesunięć budżetowych dotyczących budowy kanalizacji w ulicy 
Moniuszki. Poinformował jakie były losy dotyczące budowy kanalizacji w ulicach. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poinformowała, ze przewodnicząca Komisji miała rację, bo na tę inwestycję 
była zarezerwowana kwota 823 283 zł 187 712 , 59, 
Przewodnicząca Rady Janina Moława odczytała treść projektu uchwały dotyczący zdjęcia środków z budowy 
kanalizacji. 
Kierownik Technicznej Obsługi Miasta Tomasz Hajdus wyjaśnił, dlaczego zostały zdjęte te środki.  
Mieszkaniec zapytał po co zapewniano środki niewystarczające na to zadanie, ulica posiada projekt budowlany. 
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Kierownik Technicznej Obsługi Miasta Tomasz Hajdus w tym paragrafie znajdują się 4 ulice, to są środki 
przeznaczone na kanalizację w tym konkretnym miejscu 
Wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli kierownik T. Hajdus, radna J. Moława, radny M. Konopka.  
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji zauważyła, że to zadanie było zadaniem z trzema ulicami, w projekcie na 
2020 rok dodano ulicę Kwiatową i działkę bez nazwy. wiedząc o tym, że na to zadanie było zarezerwowane zbyt mało 
środków, to jeszcze dokłada się dodatkowych zadań. 
Kierownik Technicznej Obsługi Miasta Tomasz Hajdus poprosił o odczytanie pytania przez Przewodniczącą Rady. 
Przewodnicząca Rady J. Moława odczytała zapytanie i udzieloną odpowiedź. Nawiązała do zapytania dotyczącego 
uregulowania działek gminnych, które było skierowane do Pana burmistrza. 
Wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli kierownik T. Hajdus, radni J. Moława, M. Konopka, E. Galińska, P. 
Napłoszek, J. Chojecki,  .  
Radny W. Parol złożył wniosek formalny o 5 min przerwy. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poddała pod głosowanie wniosek - 12-za 1-wstrzymujący - zdecydowano o  
przerwie w obradach. 
Winownie obrad po przerwie. 
Wywiązała się dyskusja dotycząca środków przekazanych przez radę na analizę rond. W dyskusji udział wzięli, T. 
Hajdus, J. Moława, J. Nowakowska, P. Napłoszek, K. Białecka, H. Jarek 
Radny H. Jarek zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie uchwały. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego H, Jarka, Rada w 
głosowaniu 3-za, 7-przeciw, 1-wstrzymujący nie poparła wniosku. 
Ciąg dalszy dyskusji, w której udział wzięli radni P. Napłoszek, T. Hajdus, J. Moława, K. Białecka 
Mieszkanka przedstawiła stanowisko organizacji ekologicznej, większość tych lokalizacji jest przy starodrzewie. Pani 
dyr. podleśna powiedziała że nie mamy technicznych możliwości. zagrożony zostanie starodrzew. poprosiła, żeby 
radni najpierw posiadali koncepcję zanim przekażą środki finansowe. 
Radny W. Parol stwierdził, że w ubiegłorocznym budżecie są wydatki na przeprowadzenie ekspertyzy za 30 tys. zł na 
budowę rond. po roku nadal jesteśmy w tym samym miejscu ponieważ nadal nie mamy wykonanej ekspertyzy. 
Mieszkanka wyjaśniła że ta sprawa ciągnie się wiele lat, odnosi wrażenie że rada jest wpuszczona w pułapkę. 
powołała się na pismo  które zostało złożone w urzędzie na procedurę ZRID. 
Radny L. Kołodziejski  poprosił o przejście w godzinach szczytu po wiadukcie, drzewa będą zadymiane i uschną, ronda 
będą najlepszym rozwiązaniem jakie może być żeby ruch był płynny. 
Przewodnicząca Rady Janina Moława poddała pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 3-za, 7-przeciw, 
2-wstrzymujące, 3-niegłosujące nie podjęła Uchwały. 
 

b) zmian budżetu miasta na 2020 rok; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że członkowie Komisji nie podjęli opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 3-za, 7-przeciw, 2-
wstrzymujące, 3-niegłosujące - nie podjęła Uchwały. 

 
c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Milanówka; 
Tomasz Hajdus omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała jak się zmieniły te opłaty. 
Kierownik TOM T. Hajdus opłata wynosiła 50 teraz jest planowana 20. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 11-za, 1-
wstrzymujące, 3-niegłosujące, podjęła uchwałę NR 172/XVII/20 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego dróg gminnych Miasta Milanówka. 
 
d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 71 

z obrębu 05-08 przy ul. Przerwanej w Milanówku; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji członkowie komisji zdjęli spod obradowania ten projekt uchwały, ten 
projekt uchwały powinien być opiniowany przez komisji Ładu Przestrzennego  
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Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 12-za, 3-niegłosujące 
podjęła uchwałę NR 173/XVII/20 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 71 z obrębu 05-08 przy ul. Przerwanej w Milanówku. 

 
e) zmiany Uchwały Nr 90/XIV/99 Rady Miasta Milanówka z dnia 30 sierpnia 1999 r. w sprawie zbycia lokali 

mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Piłsudskiego 33, będących własnością Gminy Miasto 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji opinia nie została podjęta. 
Radny P. Napłoszek poinformował, że w gminie jest program gospodarowania zasobem mieszkaniowym, podjęcie 
tych uchwał jest niezgodne z programem. nie zakłada sprzedaży lokali mieszkalnych. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw, 1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła  
 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 
położonych w budynku przy ul. Piłsudskiego 33 w Milanówku; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że komisja nie podjęła opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw,1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła. 
 
g) zmiany Uchwały Nr 84/X/03 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 października 2003 r. w sprawie zbycia lokali 

mieszkalnych w budynku położonym w Milanówku przy ul. Okólnej 3, będących własnością Gminy Miasto 
Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że komisja nie podjęła opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw, 1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła. 

 
h) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 

położonych w budynku przy ul. Okólnej 3 w Milanówku; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że komisja nie podjęła opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw, 1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła. 

 
i) zmiany Uchwały Nr 172/XXV/00 Rady Miasta Milanówka z dnia 23 maja 2000 r. w sprawie zbycia lokali 

mieszkalnych w budynkach położonych w Milanówku przy ulicy Inżynierskiej 13/15 na tzw. osiedlu „Inżynierska” 
będących własnością Gminy Miasto Milanówek oraz zasad płatności za te lokale; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że komisja nie podjęła opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw 1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła. 
 
j) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych będących własnością Gminy Milanówek, 

położonych w budynku przy ul. Inżynierskiej 13/15 w Milanówku; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji wyjaśniła, że komisja nie podjęła opinii. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 5-za, 6-przeciw, 1-
wstrzymujący, 3-niegłosujące - uchwała nie została podjęła. 
Przewodnicząca Rady zarządziła 5 min przerwy. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
 
k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Milanówku przy ul. Brwinowskiej 2, będącej własnością 

Gminy Milanówek, stanowiącej zespół willowo-parkowy “Turczynek”; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że Komisji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady J. Moława odczytała uzasadnienie do uchwały. Wpłynął email - oczytała pytanie skierowane do 
burmistrza, wczoraj otrzymałam odpowiedź (29.01.2020) od Sekretarza (odczytała ww. odpowiedź). stwierdziła, że 
rada nie została żadnego dokumentu ,na którego powołano się w piśmie.  
Radny P. Napłoszek nawiązał do spotkania z mieszkańcami, burmistrz jest za sprzedażą części nieruchomości, ale 
projekt uchwały dotyczy sprzedaży całej nieruchomości. Proponowana jest sprzedaż za około 4.000 000. Przy 
bonifikacie 50% to cena około 2.000 000 zł i w tej cenie oddajemy prawie za darmo tę nieruchomość. Zaapelował żeby 
inwestorzy przyszli do rady miasta i przedstawili swoją propozycję.  
Radny L. Kołodziejski zapytał jakie mają merytoryczne propozycje co do tej nieruchomości. 
Przewodnicząca Rady J. Moława nawiązała do spotkania, które odbyło się na posiedzeniu Rady Gospodarczej  i 
spotkania z przedstawicielami firmy, która przekazała mapę podziału tej nieruchomości. 
Radny L. Kołodziejski zapewnił, ze nie jest w żadnych konszachtach z panem burmistrza. Zaproponował, żeby 
zagospodarować ten teren. Stwierdził, że ten majątek niszczeje. 
Mieszkanka odniosła się do wypowiedzi radnego L. Kołodziejskiego. stwierdziła, ze dobro wspólne miasta jest 
zagrożone, wszyscy się kłócą. stwierdziła, że to może świadome działanie władz miasta żeby doprowadzić do takiego 
działania na niekorzyść tej nieruchomości. Odniosła się do sytuacji która odbyła się przez PKP  
Radna B. Osiadacz stwierdziła, ze od lat Turczynek był wystawiony na sprzedaż zgłaszali się inwestorzy którzy 
oczekiwali na to żeby miasto włączyło się w partycypację kosztów. Stwierdziła, że miasta nie stać na utrzymanie tych 
nieruchomości. Plan zagospodarowania przestrzennego Turczynek A zabrania dzielenia tego terenu. prosiła, żeby nie 
opierać się na plotkach i poprosiła żeby wytłumaczyć tę sytuację. 
Mieszkanka stwierdziła, że zły stan techniczny nieruchomości to zasługa miasta. Wnioskowała o wizję lokalną tej 
nieruchomości i o jawne spotkania burmistrza, a nie w trybie prywatnym. Stowarzyszenie domaga się 
współdecydowania o kulturze.  
Radny L. Kołodziejski odniósł się do wypowiedzi poprzedniczki. Poinformował, że nie był na tajnej wizycie w 
nieruchomości. Był tam i oglądał z zewnątrz. Zakup tych obiektów to był wielki błąd. Zaproponował, aby mieszkanka 
założyła fundację na ratowanie tych zabytków. 
Radna B. Osiadacz stwierdziła, że wtedy kiedy powiat chciał sprzedać Turczynek, były składane wnioski o zewnętrzne 
fundusze i to nie wyszło. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała ile razy były składane wnioski. 
Radna B. Osiadacz stwierdziła, że za czasów kadencji Burmistrza Wysockiego była raz taka próba, a rewitalizacja też 
nie wyszła.  
Radny H. Jarek zaproponował, aby wyznaczyć ramy czasowe dotyczące zagospodarowania tej nieruchomości. 
Zaproponował aby zorganizować spotkanie w tej sprawie.  
Mieszkanka poinformowała że prowadzone są działania pozyskania funduszy.  
Przewodnicząca Rady J. Moława odniosła się do wypowiedzi poprzedników. 
Radny H. Jarek złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad i wyznaczenie terminu przedyskutowania tematu 
Turczynka, na przykład na przyszłej sesji  
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad tego projektu uchwały, 
Rada Miasta w głosowaniu 13-za, 2-niegłosujące - zdjęła projekt uchwały z porządku obrad.  
 

l) ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Publicznym Żłobku w Milanówku; 
Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że na posiedzeniu padł wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad tego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poinformowała, że na komisji zdjęto projektu uchwały do momentu uzyskania 
informacji z referatu merytorycznego. 
Wywiązała się dyskusja dotycząca projektu uchwały w dyskusji udział wzięli radni K. Bialik, B. Osiadacz, J. Moława, 
J. Nowakowska. 
Radna B. Osiadacz poinformowała, że karta dużej rodziny daje możliwość obniżenia opłat za korzystanie ze żłobka. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 10-za, 3-
wstrzymujące, 2-niegłosujące podjęła uchwałę Nr 174/XVII/20 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i 
wyżywienie dziecka w Publicznym Żłobku w Milanówku. 
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m) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2020 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Milanówek; 
Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 14-za podjęła 
uchwałę nr 175/XVII/20 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Milanówek; 
 
n) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Milanówek w roku szkolnym 2019/2020; 
Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 13-za 1-
wstrzymujący 1-niegłosujący, podjęła uchwałę nr 176/XVII/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
Gminie Milanówek w roku szkolnym 2019/2020. 
 
o) zmiany uchwały Nr 146/XII/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2019 roku dotyczącej ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 
mieszkańców Miasta Milanówka; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 11-za, 3-
wstrzymujący, 1-niegłosujący podjęła uchwałę nr 177/XVII/20 w sprawie zmiany uchwały Nr 146/XII/19 Rady Miasta 
Milanówka z dnia 28 listopada 2019 roku dotyczącej ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Milanówka. 
 
p) zmieniająca uchwałę Nr 143/XII/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie: Programu 

współpracy Miasta Milanówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020; 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu podała pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 13-za, 1-
wstrzymujący 1-niegłosujący podjęła uchwałę nr 178/XVII/20 w sprawie zmieniająca uchwałę Nr 143/XII/19 Rady 
Miasta Milanówka z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie: Programu współpracy Miasta Milanówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020. 
 
r) określenia szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Gminy Milanówek”; 
Przewodnicząca Rady J. Moława poinformowała, że była pomysłodawcą tej uchwały. 
Radny K. Bialik poprosił o możliwość zaopiniowania tego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska podał pozytywną opinię Komisji, z uwagami.  
Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu podała pozytywną opinię Komisji.  
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego nie opiniował tego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej podał pozytywną opinię Komisji. 
Radny K. Bialik  poprosił, aby zmienić na „koszty, metody, rezultaty dotyczące promocji gminy”. 
Radny P. Napłoszek poprosił aby zamienić skróty na pełne nazwy ustaw. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zarządziła przerwę w obradach. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 9-za, 1-
przeciw, 4-wstrzynymujące, 1-niegłosujący, podjęła uchwałę nr 179/XVII/20 w sprawie określenia szczegółowych 
wymogów „Raportu o stanie Gminy Milanówek”; 
 

s) określenia szczegółowych zasad i trybu występowania z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą; 
Przewodnicząca Rady J. Moława omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu podała pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Edukacji poprosił o przerwę i zaopiniowanie tego projektu uchwały 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - nie opiniowaliśmy tego projektu. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej komisja nie opiniowała tego projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zarządziła 10 minut przerwy. 
Wznowienie obrad. 
Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował, ze komisja w § 2 pkt 4 zgłasza zmianę „komitet informuje Radę 
Miasta Milanówka o wszczęciu inicjatywy uchwałodawczej”, opinia komisji pozytywna. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poddała pod głosowanie projekt uchwały, Rada Miasta w głosowaniu 13-za, 1-
wstrzynymujące, 1-niegłosujący podjęła uchwałę nr 180/XVII/20 w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 
występowania z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą; 
 

Ad. 4.  
Interpelacje i zapytania.  
Nie zgłoszono.. 
 

Ad. 5.  
Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poinformowała ze burmistrz wczoraj złożył do biura rady oba sprawozdania. 
Zapytała czy czytać te sprawozdania, Rada w głosowaniu 2-za, 10-przeciw, 2-wstrzymujące zdecydowała o nieczytaniu 
sprawozdania. 
 

Ad. 6. 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z wykonania uchwał Rady Miasta Milanówka. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała czy czytać te sprawozdania rada w głosowaniu z 10-przeciw, 4-
wstrzymujące zdecydowała o nieczytaniu sprawozdania. 
 

Ad. 7. 
Sprawy różne. 
Radna K. Białecka zapytała czy jest wyznaczona data posiedzenia kapituły w sprawie honorowych obywateli miasta 
Przewodnicząca Rady J. Moława odpowiedziała, że na 10 lutego b.r. wyznaczono datę posiedzenia.  
Radny Waldemar Parol apelował do mieszkańców aby nie bali się sprzątać terenów przylegających do posesji.  
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji J. Nowakowska stwierdziła ze kosi taki teren sama za swoje pieniądze.  
Radny K. Bialik wnosi aby wystosować wniosek z prośbą o montaż ekranów akustycznych przy autostradzie A-2. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poprosiła o przygotowanie takiego pisma z pomocą pani prawnik. 
 

Ad.8.  
Zakończenie XVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 
Przewodnicząca Rady J. Moława podziękował za udział w XVII Sesji Rady Miasta Milanówka, zamykając jej obrady 
o godzinie 17:40. Integralną częścią protokołu jest nagranie z Sesji publikowane na stronie Miasta Milanówka. 
 

Protokołowała,       Przewodnicząca Rady Miasta Milanówka 
/-/           /-/ 
Magdalena Grzywacz         Janina Moława 


